
Protokoll Styrelsemöte 

Storsands Samfällighetsförening 

Storsand 

Styrelsemöte 2024-05-09 

Plats:   Samfällighetens klubbstuga 

 

Närvarande:  Tony Carlsen Ordförande .  
Pia Johansson                  

  Madde Olsson 

Sofia Nilsson 

Marianne Pettersson 

Hanna Forsberg 

 

Saknas   Maria Kjerlander 

     

§1. Mötets öppnade  

Ordförande öppnar mötet. 

 

§ 2. Förfrågan bebyggelse nära samfällighetens gräns  

För frågan har inkommit från Fam Englundh (Storsandvägen 43, Hovsäter 4:2) om att de 

önskar bygga carport /förråd på sin tomts baksida. De önskar placera bygga 1 meter från 

tomtgräns, som gränsar till samfällighetens mark.  

Beslut: Att godkänna detta under förutsättning att erforderligt dokument med båda parters 

underskrift säkerställs. Pia meddelar detta till Anna E liksom att dokument finns att härma hos 

Tony. 

 

§ 3. Ekonomi 

Efter ett flertal påminnelser har avgift för 2022 ökar något, till 13 200. För 2023 har det 

inkommit 18 200. (om alla betalar ska summa vara 21 800). För 2024 börjar inbetalningar 

ske. 

Årsbokslut visar på saldo 90 000. 

 

 

§ 4. Förberedelse inför årsmöte 

Märta Rundqvist Lundin har tackat ja till att föreslås som mötesordförande. 

Verksamhetsberättelse och kallelse/dagordning publicerat på anslagstavla och FB samt 

hemsida. 

Sedan tidigare (påskas) har kallelse och dagordning lagts i alla brevlåder. 

Tony-Fia fixar kaffe och Madde fikabröd till årsmötet.  

 

§ 5. Valberedningens arbete  

Valberedningen (Erik Ullberg och Thomas Johansson) har påbörjat sitt arbete. Följande poster 

ska tillsättas 

 Ordförande -2 år (Tony ställer ej upp för omval) 

 Kassör-2 år (Madde ställer upp för omval) 

 Ordinarie ledamot-2 st på två år(Mia kan tänka sej att fortsätta, Hanna vill ej väljas om 

men stannar kvar om ingen annan intressent finns) 

 Suppleant- 2 st på två år (Sofia kan tänka sej omval, inget besked från Marianne) 

 1 år kvar-Sekreterare (Pia kan kliva av om annan intressent finns) 
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Revisorer (2) och revisorssuppleant (1) för ett år: 

 

Representanter för vägsektionerna  

 Till representanter för vägsektionerna för ett år   

 Vägsektion 1- Tallvägen 

 Vägsektion 2,3,4 - Ringvägen    

 Vägsektion 5- Domänvägen, Rullstensvägen  

 .   

Pia ansvarar för att informera på FB om valberedningens arbete. 

 

§ 6 Harvning av strand 

Tony har kontaktat lokal resurs för bokning av harvning av södra och norra stranden. Detta 

kommer att ske så fort ”sandbanken” efter muddring är borttagen. 

 

§ 7. Skyltar på stranden 

Skyltar borttagna. 

 

§ 8 Hjärtstartare 

Aktualisering av frågan: 

Förslag har inkommit att samfälligheten ska köpa in en hjärtstartare (som ska hållas inlåst i 

hamnstugan så den ej förstörs). Pia (som sjuksköterska) invänder mot att den ska vara inlåst 

och föreslår istället att erbjuda en HLR utbildning under sommaren. 

Beslut- Pia undersöker kostnader för inköp hjärtstartare samt HLR utbildning. Tony kollar 

med hamnsföreningen om samfinansiering. 

 

§ 9 Torsdagsgrillning 

Beslut- Torsadagsgrillning sker under perioden vecka 26-35. Pia ordnar affisch, Tony 

informerar hamnföreningen.   

 

§ 10 Inköp badtermometer  

Den termometer som suttit i fönstret hamnstugan och  visar på vattentemperatur har 

”förvunnit” (eller rättare sagt den del som legat i vattnet) har försvunnit med is o vind). Fråga 

har inkommit om samfälligheten kan bekosta en ny. 

Beslut-Efter avstämning ordförande, kassör och sekreterare bifalls förfrågan. 

  

§ 11. Nästa möte 

Sönd 23/6 kl  kl 10.00 i klubbstugan vid hamnen.  

 

 

 

 

Vid protokollet      

 

Pia Johansson   Tony Carlsen  

Sekr    Ordf 
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